
Konečne to do seba zapadá! Prepracovaný
systém kajúcnikov a všetky svinstvá s tým
spojené, doviezol na Slovensko lotor Lipšic z
USA!
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SLOVENSKO: Konečne mi to zapadlo do seba. Nechcel som tomu dlho veriť,
ale je to tak…
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Prepracovaný systém kajúcnikov a s tým spojené súvislosti doviezol na Slovensko Lipšic z USA a
pomocou tohto zákerného molocha, hydry v zložení Čaputová, Matovič, Mikulec a samozrejme, že
poplatní prokurátori, sudcovia, vyšetrovatelia a hlavne kajúcnici vytvorili niečo, ako štát v štáte.
Preto sa tak dlho darilo Matovičovi v podobe cukru a biča, držať Slovenskú spoločnosť v tragickom
omyle.
Lenže po posledných udalostiach najmä pričinením Generálneho prokuratúra verím, že tento umelo
vytvorený hybrid zloby a nenávisti začína dostávať trhliny. Áno. Začína sa jasne javiť, že Lipšicova
skupinka poplatných lumpov a politických chrapúňov začína dostávať trhliny….

Verím, že aj posledné protesty i ďalšie ktoré budú nasledovať uštedria tomuto politickému chápadlu
tejto jedovatej chobotnici smrteľné rany a vláda samozvaných darmožráčov vedená mafiánom
(mafiánmi) padne pod tlakom zdravého jadra Slovenského národa.

Oleg Orlov

 

Vážení bojovníci za slobodu,

Počas tohto globálneho prevratu sa na celom svete deje niečo krásne. Stovky miliónov ľudí
zo všetkých oblastí života, z rôznych filozofií a náboženstiev, rôznych kultúr a prostredia sa
spájajú ako JEDEN, aby bojovali so spoločným nepriateľom: kriminálnu elitou. To sa nikdy v
histórii nášho sveta nestalo a je úžasné to vidieť. Čo som počul od zasvätených osôb
zločineckej elity, je to, že pohŕdajú „roľníkmi“ ako vy a ja. Hrdo zazerajú na ľudí, ktorí
neobetujú všetko bohu, peniazom, ale ktorí si cenia život, priateľstvo, lásku, pravdu a dobro
oveľa viac než moc, zvrátenosť a peniaze. Cítia sa tak super mocní, tak povznesene nad
ľudstvo, tak nedotknuteľní, že sa nestarajú o nič, čo robíme. A to je ich pád.

V mnohých z vás, vidím oveľa viac inteligencie, úprimnosti, bystrosti a odvahy, ktorú som
už tak dlho nevidel. Osamelí levy v púšti. Vidím veľa osamelých bojovníkov, levov bez
svorky, ktorí prešli nekonečnú púšť, ktorí boli zosmiešňovaní a opovrhovaní priateľmi a
rodinou, pretože vidíte, počujete, rozumiete a viete. Nie ste otupený otrokmi týchto
podvodníkov na vysokej úrovni. Ste človek s široko otvorenými zmyslami a srdcom, ktorý
VIE, že to možno urobiť inak.

Keby neexistovala nádej do budúcnosti, nerobil by som to. Keby nebola šanca na zmenu,
neboli by sme tu. Reagujeme na niečo z hĺbky svojho vnútra. Hlas, ktorý zlí už dávno
stratili. Zmysel, ktorý je tak silný, že sme ochotní stratiť všetko ostatné, nasledovať ho.
Hlas, ktorý je silnejší ako šialené zastrašovanie médií. Svetlo, ktoré je jasnejšie ako
mihotavé záblesky televízie a zábavy. Počujeme to, cítime to, vidíme to a riadime sa tým.
Toto je sila, ktorá zničí skazenosť: príslušníci ľudstva, ktorí sú prebudení niečím takým
silným, že tomu nemôžu odolať. Je to armáda stúpajúca po celom svete, s jedným hlasom,
raz víziou, raz nádejou.

Chceme slobodu. Chceme zdravie. Chceme pravdu. Chceme svet bez superbohatých
skorumpovaných šialencov, ktorí pre väčšiu moc obetujú doslova všetko – dokonca aj
vlastné duše. Povzbudzujem vás, aby ste sa pripojili k tejto globálnej armáde „svetelných
ľudí“, ako by som im mohol nazvať. Pravdiví bojovníci. Osamelí levy. Vznášajúci sa orly. Tí,
ktorí sledujú dimenzie, tak je oveľa vyššia, než si vôbec dokážeme predstaviť, pretože v nás
vidia statočnosť. Vidia čistotu v našich srdciach. Vidia hlad, ktorý do našich duší vnáša Ten,
kto nás volá. Táto jednota je úžasná a je krásna. Sily skazenosti urobili všetko pre to, aby
rozdelili ľudstvo. Rozdelili nás prostredníctvom náboženstva a dokonca vnútri jedného



náboženstva nás rozdelili nespočetným množstvom rôznych doktrín. Len v kresťanstve
existuje asi 40 000 rôznych denominácií, ktoré spolu navzájom bojujú. Neuveriteľné! Ale
táto vojna, ktorá ohrozuje každého z nás, stiera všetky tieto rozdiely a spája ľudstvo ako
nikdy predtým. Vidíme hrozbu, chápeme, že existujú sily, ktoré sa rozhodli mnohých z nás
zabiť a ostatných zotročiť.

Budúcnosť je jasná! Povzbudzujem vás, aby ste vypustili rev z hĺbky svojho vnútra. Nie je to
len váš vlastný rev, prichádza z hĺbky, ozýva sa z výšky, slúži väčšiemu účelu. Nebojujeme
jen za seba. Toto nie je hnutie „zachráň ma“. Je to prebudenie, ktoré má večné účely.
Rúško oslepujúceho podvodu, ktoré pokrývalo ľudstvo po celé desaťročia, sa dvíha a
prvýkrát sa prebúdzame. Najprv v hroznej nočnej more, kde vidíme, ako sú médiá absolútne
zločinné, sú vlády bábkovým divadlami so strunami, ktoré vedú až do hlbokej temnoty, kde
psychopati s biliónmi dolárov manipulujú celým naším svetom. Hrozné, desivé, zničujúce.
Ale potom vidíme, že cez to všetko preniká jasné svetlo. Svetlo, ktoré je tak silné, že je
takmer neskutočné. Svetlo nádeje, slobody a budúcnosti.

Je tu nádej, drahí ľudia. Budúcnosť je jasná. Musíme vidieť intenzívnu temnotu pokrývajúcu
Zem, než sa jej zbavíme a vykročíme do jasu nádejnej budúcnosti. To sa musí stať. Zlým
musí byť umožnené robiť to, čo robia, aby sme to videli my – ľudia. Uverili by ste niečomu z
toho, aby ste to videli na vlastné oči? Ja nie. Myslel som, že tí „sprisahanci“ sú trochu
„coocoo“. Ale teraz vidím, teraz chápem a teraz viem. JE TO DOBRÉ! Nakoniec vyplávajú na
povrch a my vidíme ich škaredé tváre. To znamená, že sa s tým dá vysporiadať. Ako keď sa
zlato čistí, musí sa zahrievať, kým nie je tekuté. Potom špina vnútri zlata pláva na povrchu,
kde je viditeľná. Potom môže byť odstránená. Odvážte sa zdvihnúť hlas. Nechajte počuť váš
hlas. Buďte vo svojom prostredí jediný, kto osvetľuje ostatných. Staňte sa tým vzácnym
kohútom, ktorý kričí v tme, aby prebudil ostatných, aby mohli vidieť úsvit nového dňa.
Odvážte sa hovoriť. Nebojte sa zosmiešňovania. Nebojte sa útokov. Svietite svetlom v
hlbinách temnoty, to BUDE mať svoj účinok. Jedno semeno môže vytvoriť celý les,
pamätajte na to. Jedna iskra zapáli celý les. Jeden zvuk môže prebudiť armádu, aby povstala
z jej spánku. Tak hovorte. Zdieľajte pravdu. Celosvetové prebudenie je nezastaviteľné.

Čestmir Lička

Protivládny protest 1.9.2021 v Bratislave sa nevyhol vážnemu zraneniu, kedy
policajt zasiahol protestujúceho z bezprostrednej blízkosti a namieril mu to
rovno na krk a spôsobil mu poranenie a bolo nutné ho následne operovať.
Veríme, že zranený muž bude v poriadku a držíme palce k jeho skorému
uzdraveniu. Policajt by mal niesť za tento ohavný čin zodpovednosť a
vyzývame vedenie Policajného zboru, aby zjednali nápravu a potrestali
skratového policajta č. 309487

Protivládnych protestov sa zúčastnilo desať tisícky ľudí. Konali sa nielen v hlavnom meste, ale aj
silné zastúpenie bolo v Košiciach, kde sa odhadovalo, že minimálne 20 000 občanov zúčastnilo,
vyslovilo nespokojnosť a nedôveru vláde, nezmyselným covidovým opatreniam, očkovaniu. Rodičia sa
postavili na odpor a chránia svoje deti a žiadajú bezproblémovú školskú dochádzku pre svoje deti bez
rúšok, testovania a očkovania.

https://www.facebook.com/cenda.licka?__cft__[0]=AZX-RXEJlXUhtjlQ9tO7Bmbla-gZ6WSzBfJ5kfwG7tea5Rb5KtEf9c5VqtA6C_yoWSP16TnMuc0zpxt__OMpDjVLcb-w3JDvXqByggBlX72asLyChFzNJtv1F3y6qtWni69L_pE3nANxjh5lv693vXAe5PgnqK6KJy3GbvT9yE9A7g&__tn__=-UC%2CP-y-R


Podľa slov predsedu Smeru Roberta Fica „Nikdy v moderných dejinách nebola tak ústava
porušovaná a pošliapaná, ako je to v súčasnosti touto vládou,“ . Hovoril Fico, ktorý je posledný
aktívny politik a bol pri prijímaní Ústavy v roku 1992.

Košice v závere – pokojný protest sa v niekoľkých minútach zmenil na horor. Toto je
sila… VIDEO TU

https://vk.com/dannykollar?z=video536948240_456239193%2Ff719d25d0fb09671e6%2Fpl_wall_536948240

